
REFERAT AF HOVEDBESTYRELSESMØDE DEN 6. AUGUST 2002 
 
 
 
Til Stede : Hans Asmussen, Mads Houman, Ulla Lund Nielsen, Flemming Lynge Nielsen, 
Willy Jensen, Peter Eriksen, Kirsten Dysted, Peter Windum, Mie Nørby Larsen og Helle 
Berg Rasmussen. 
 
 
 
Afbud fra : Poul-Erik Rasmussen, Jørgen Henriksen. 
 
 
 
Fraværende : Jesper Henriksen. 
 
 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra mødet den 4. Juni 2002 samt godkendelse af dagsorden. 
 
 
 
Referatet blev godkendt – dog med bemærkning om at udvalgs- trænerlister  (jfr. Pkt. 5) 
skal returneres til ULN indenfor 2-3 dage. 
 
Dagsorden til mødet d.d. godkendt. 
 
 
 
2. Fastsættelse af mødedatoer for det kommende år. 
 
 
 
Onsdag  den 11.09.02 kl. 19.30 
 
Torsdag den 03.10.02 kl. 19.30  
 
Torsdag den 07.11.02 kl. 19.30 
 
Tirsdag  den 03.12.02 kl. 19.00 
 
Onsdag  den 08.01.03 kl. 19.30 
 
Onsdag  den 05.02.03 kl. 19.30 
 
Torsdag den 06.03.03 kl. 19.30 
 



Onsdag  den 02.04.03 kl. 19.30 
 
Torsdag den 08.05.03 kl. 19.30 
 
 
 
Generalforsamling fastsat til tirsdag den 20.05.03 kl. 19.00 
 
 
 
 
 
3. Forretningsorden og arbejdsfordeling. 
 
 
 
Forretningsordenen, som er vedtaget i April 1998 blev gennemgået og enkelte ændringer 
blev drøftet. HA vil tilrette udgaven på foreningens hjemmeside.  
 
Godkendelsen af den reviderede forretningsorden vil ske på næste 
hovedbestyrelsesmøde. 
 
 
 
Arbejdsfordelingen blev ligeledes gennemgået. Ingen ændringer udover at opgaven 
omkring ”lede udvalget vedr. KONTAKT-37” ikke hører under sekretæren men derimod 
under KONTAKT-37’s repræsentant i  hovedbestyrelsen. 
 
 
 
Det skal dog nævnes at referater fra såvel Hovedbestyrelsen som de enkelte afdelinger 
bør gemmes/arkiveres til senere brug for Lokalhistorisk arkiv. 
 
 
 
 
 
4. Haltidsplan hverdag / week-end herunder nyt fra cafeteriaudvalg. 
 
 
 
Haltidsplanen er godkendt for hverdage. 
 
Omkring leje af hallen i weekender er det i oplæg til Kulsviergårdens bestyrelse foreslået at 
Idrætsforeningen ikke skal være bundet af hal-lejen til kl. 14.00 i weekenderne – mere om 
dette i pkt. 8. 
 
 
 



Cafeteriaudvalget har holdt møde 2/6. kopi af notat fra mødet udleveret. (notatet 
vedlægges til de fraværende) 
 
Opfølgning på udvalgets forslag sker på mødet med Kulsviergårdens bestyrelse den 7/8-
02. 
 
 
 
 
 
5. Konferencen den 14. September 2002 på Hanebjerg. 
 
 
 
Appetitvækker omkring konferencen er annonceret i KONTAKT-37 i juni-udgaven. 
 
 
 
FLN og HA laver den endelige indbydelse til konferencen og den efterfølgende træner-
lederfest. 
 
 
 
HA gennemgik ”dagen” i grove træk med henblik på forløbet med både konference og 
træner-lederfest….. dog uden at røbe nogen spændende detaljer….. 
 
 
 
6. Velkomstfolder A.S.G. & I. og møde med trænere og instruktører. 
 
 
 
Velkomstfolderen er udsendt til DGI og vi har fået flot respons. 
 
Folderen skal uddeles til såvel trænere, instruktører og nye medlemmer. Den vil endvidere 
blive lagt ind på foreningens hjemmeside. 
 
HA vil få lavet 1000 stk. så hver træner har mulighed for at uddele til både gl. og nye 
medlemmer. 
 
 
 
For at trænere og instruktører kan være ”påklædt” omkring folderen laves et 
informationsmøde i klubhuset onsdag den 28/8-02 kl. 19.30 – 21.00. ULN laver indbydelse. 
 
 
 
Efterfølgende vil det blive op til den enkelte afdeling at uddele og informere om folderen til 
nye trænere. 



 
 
 
7. Kalenderkoordinering i sognet. 
 
 
 
PW har deltaget i mødet i Smedens Hus den 13/6. 7 personer var mødt. 
 
PW fortalte om mødet og henviste i øvrigt til hans udsendte referat fra mødet. 
 
 
 
Næste møde er 5/11-02. PW repræsenterer idrætsforeningen. Det aftaltes at hver enkelt 
afdeling sender en liste over deres ”større” arrangementer direkte til Thomas Pedersen på 
mail : webmaster@alsonderup.dk eller på adressen Ternevej 20.  
 
 
 
8. Ny samarbejdsaftale med Kulsviergården (udkast vedlagt dagsordenen). 
 
 
 
Udkastet drøftet.  
 
 
 
Klublokalet/cafeteriet må kun benyttes til idtrætslige formål – og Kulsviergården har ret til 
brug af lokalet udenfor ”idrætstid”. 
 
 
 
En væsentlig ændring vil blive at Idrætsforeningen ikke er bundet til aftalen om at benytte 
hallen i hver weekend til kl. 14.00. 
 
 
 
Samarbejdsaftalen skal drøftes med kulsviergården på mødet onsdag den 7/8-02 kl. 
19.30.  
 
 
 
Revideret udkast til brug ved ovenstående møde er vedlagt referatet. Rettelser er markeret 
med Kursiv. 
 
 
 
 
 



9. Idtrætsskadekursus den 4. og 11. September 2002. 
 
 
 
MNL oplyste at der var 16 personer tilmeldt – de fleste repræsenteret fra 
gymnastikafdelingen. 
 
 
 
MNL indstiller til at hovedbestyrelsen betaler deltagernes egenbetaling til kurset, som 
andrager kr. 200,- p.r person. I alt kr. 3.200,-. Dette godkendt. 
 
 
 
10. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasserer. 
 
 
 
Formand:  
 
- Indbydelse fra FIF til 100 års jubilæum. Ingen deltog. 
 
- Kursuskalender fra DGI vedr. efterårskurser er indgået – endvidere også modtaget i de 
enkelte afdelinger. 
 
- Lokalplansforslag om vejændring i Tulstrup – ingen interesse for Idrætsforeningen. 
 
 
 
Næstfm:  
 
Intet 
 
 
 
Sekr.: 
 
Intet 
 
 
 
Kasserer :  
 
Intet 
 
 
 
11. Kort orientering fra afdelinger og udvalg. 
 



 
 
Badminton : 
 
Intet 
 
 
 
Skydning:  
 
Skytterne har afholdt Kulsvierstævne. 11 foreninger deltog – Flot. 
 
 
 
Kulsv.g. :  
 
Henrik Gram er indtrådt i bestyrelsen efter HA. PER er repræsentant for idtrætsforeningen 
i Kulsviergårdens bestyrelse. 
 
Lørdag den 31/8-02 vil der være en PR dag for Kulsviergården. 
 
 
 
FogS : 
 
Intet 
 
 
 
Fodbold: 
 
Holdende er under opstart – 1. holdet blev nr. 2 i dette års Hillerød Cup – Flot. 
 
 
 
Teater :  
 
Både børnetetater og ungdomsteater er startet med prøverne på deres opførelser. 
Teaterafdelingen skal have en teaterfamiliedag den 11/8-02 – hvor starten vil blive med 
åbning af afdelingens nye garderobe på baunetgården. FLN fortalte endv. om afdelingens 
deltagelse ved L2002 på Bornholm. 
 
 
 
Kontakt-37/ Internet :  
 
Augustnr. udkommer indenfor et par dage. Evt. udblivelse af bladet skal ske til Per og 
Lillian Thomsen. 
 



PW undersøger stadig om der skulle være andre og billigere muligheder for trykning – hvor 
bladet kan fremsendes pr. mail. 
 
 
 
Støttefor. :  
 
Der afholdes formegentlig møde i september md. HA kontakter de involdverede parter. 
 
 
 
Gymnastik: 
 
Trænere og hjælpetrænere er på plads for ALLE hold – Flot. 
 
MNL spurgte til foreningens syn på den netop bekendtgjorte dom omkring KODA-afgifter. 
Det aftaltes at vi afventede nærmere regler fra Amtsforeningen.  
 
 
 
Tennis :  
 
Er i fuld gang med klubmesterskaberne – afsluttes den 17 og 18/8-02. 
 
Tennis har generalforsamling den 29/8-02 
 
Der har været en tilgang i antallet af nye medlemmer – Flot ……. Men desv. En nedgang i 
deltagerantallet ved sociale arrangementer – ÆV  
 
 
 
Byfest : 
 
Der vil ikke blive nogen deltagelse på dette års kræmmermarked. 
 
 
 
Banko : 
 
Flot fremmøde i sidste periode. 
 
 
 
Håndbold :  
 
Starter op nu – og pt. er der ”nok” børn til et børnehold til september. 
 
 
 



Ungdom :  
 
Årets idrætslejr blev aflyst  i år pga for lille tilslutning (17 pers.) 
 
 
 
Klubhus:  
 
PW drøfter stadig med Coca-Cola omkring automat i klubhuset. Der er ingen forpligtelser 
overfor  
 
foreningen. HA fortalte at der har været indbrud i juni md. Stjålet ca. 180,- fra 
møntautomaten. Skader opgjoprt til ca. 7.500,- - surt. 
 
 
 
Knud B. ønsker tilbagemelding om hvem der har nøgler til klubhuset. HA undersøger med 
Knud om  
 
listerne fra tidligere år ikke stadig er gældende. 
 
 
 
ULN undersøger med kommunen om der kan leveres et antal cykelstativer til placering ved 
klubhuset, så cyklerne ikke stilles foran opslagstavler, døre mv. 
 
 
 
Juletræ :  
 
Intet 
 
 
 
 
 
12. Åbent for tilføjelser. 
 
 
 
Intet 
 
 
 
 
 
13. Eventuelt. 
 
 



 
Vi sender blomster i forbindelse med sygdom til Jørgen Vilstrup og Ole Steen. 
 
 
 
Næste hovedbestyrelsesmøde afholdes den 11. September 2002 kl. 19.30. 
 
 
 
Mødet hævet kl. 22.00 
 
HBR 

 


